
 

OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

 

Številka: 032-9/2023 

Datum: 10.8.2023 

 

 

Z A P I S N I K 

 

7. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

ki je bila dne 5.7.2023, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

 

NA SEJI SO BILE NAVZOČE NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. BARTOLE ANDREA  

2. BAŽEC MARINO   

3. BERNETIČ ONELIO   

4. BOTTER MARASOVIĆ MIA 

5. BURIAN SAŠA   

6. CVETIČANIN ČENDAK IRENA  

7. DELBELLO mag. KARLINCA   

8. DRENIK JAKA   

9. DULAI mag. NESI (NESET)  

10. FAKIN DENIS   

11. FAKIN ROBERT   

12. GOJA DENIS   

13. HOT mag. MEIRA  

14. IMENŠEK BARBARA   

15. KRAŠEVEC FRANC   

16. KUČEK BERGANT SANJA   

17. MARTINČIĆ LOBODA SANDRA   

18. MIŠIČ GAŠPAR GAŠPAR  

19. PETAROS DAVORIN  

20. PETRONIO ISABEL   

21. ROJEC MANUELA   

22. STEGOVEC MOJCA   

23. ŠVONJA MOJCA  

24. ZIGANTE NADIA  

 

 Odsotnost na seji je opravičil: Christian POLETTI. 

 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

 Kristina IVANČIČ, univ. dipl. prav., v.d. direktorja občinske uprave, 

 mag. Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve,  

 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance, 

 Ester NUSSDORFER, namestnica vodje Urada za družbene dejavnosti, 

 Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, 

 Mojca HILJ TRIVIČ, vodja Urada za investicije, 

 Roman BAŽEC, vodja kabineta župana, 



 mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka, 

 Natalija LOVREC, poslovna sekretarka, 

 mag. Patricija GRŽINIČ, vodja tržnih projektov Turističnega združenja Portorož g.i.z., 

 Boštjan LAVRIČ, predstavnik podjetja ELMARKT d.o.o. 

 Matjaž UKMAR, direktor javnega zavoda Športni in mladinski center Piran, 

 

NOVINARJI NAVZOČI NA SEJI: 

 Lea Širok (Radio Koper), 

 Barbara Costamagna (Radio Capodistria). 

 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 37. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 23 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan občine Piran je svetnike in svetnice seznanil z umikom 10. točke dnevnega reda »Predlog 

dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Piran za leto 2023«. 

 

Župan občine Piran je svetnike in svetnice seznanil s predlogom občinskega svetnika Davorina 

PETAROSA, o umiku točk dnevnega reda:   

5. Predlog za sprejem obvezne razlage 8. člena v zvezi s 27. členom Odloka o 

lokacijskem načrtom Seča – polotok (Uradne objave Primorskih novic, št. 35/2005, 

42/2005) (skrajšani postopek). 

6. Predlog Novelacije investicijskega programa ''Ureditev kanala Sv. Jernej''. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik: Davorin PETAROS. 

 

Svetniki so s 6 glasovi  ZA in 17 PROTI zavrnili umik 5.točke dnevnega reda. 
Svetniki so s 6 glasovi  ZA in 18 PROTI zavrnili umik 6.točke dnevnega reda. 

 

Župan občine Piran je podal predlog razširitve dnevnega reda s točko »Predlog sklepa o 

spremembi sklepa o določitvi plačljivih parkirišč in tarif za parkiranje na območju Občine 

Piran«.  

  

Predlaga da se točka obravnava kot  10. točko dnevnega reda.. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli razširitev dnevnega reda. 

 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
1. Potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 30.5.2023 in 

zapisnika 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 19.6.2023. 

2. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta Občine Piran (druga obravnava). 

3. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Piran za leto 2023 (skrajšani postopek). 

4. Predlog Odloka o lokalnem turističnem vodenju na območju občin Ankaran, Izola, Koper 

in Piran (prva obravnava).  



5. Predlog za sprejem obvezne razlage 8. člena v zvezi s 27. členom Odloka o lokacijskem 

načrtom Seča – polotok (Uradne objave Primorskih novic, št. 35/2005, 42/2005) 

(skrajšani postopek). 

6. Predlog Novelacije investicijskega programa ''Ureditev kanala Sv. Jernej''. 

7. Predlog Novelacije investicijska programa J.AD.R.O.  

8. Predlog Investicijskega programa (IP) »Prenova športne dvorane Lucija«. 

9. Pobuda za ustanovitev nove krajevne skupnosti Dragonja. 

10. Predlog sklepa o spremembi sklepa o določitvi plačljivih parkirišč in tarif za 

parkiranje na območju Občine Piran. 

11. Predlog sklepa o spremembi cenika za izračun najemnin za najem stavbnih zemljišč v 

lasti Občine Piran. 

12. Predlog sklepov o podaji soglasja k porabi presežka prihodkov nad odhodki javnih 

zavodov, katerih ustanoviteljica je Občina Piran: 

A. Javni zavod Vrtec Mornarček Piran, 

B. Javni zavod Vrtec Morje Lucija, 

C. Javni zavod Osnovna šola Lucija, 

D. Javni zavod Osnovna šola Sečovlje, 

E. Javni zavod Osnovna šola Vincenzo e Diego de Castro Piran, 

F. Javni zavod Centra za usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan, 

G. Javni zavod Glasbene šole Koper, 

H. Javni zavod Avditorij Portorož-Portorose, 

I. Javni zavod Pomorski muzej Sergej Mašera Piran, 

J. Javni zavod Športni in mladinski center Piran. 

13. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 30.5.2023 in 

zapisnika 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 19.6.2023. 

 

Svetniki so s 24 glasovi  ZA sprejeli Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z 

dne 30.5.2023. 

 

Svetniki so s 24 glasovi  ZA sprejeli Zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z 

dne 19.6.2023. 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sprememb in dopolnitev Statuta Občine Piran (druga obravnava). 

                             

mag. Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Andrea BARTOLE, predsednik Statutarno-pravne komisije je podal pozitivno mnenje 

komisije. 

 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 



Občinski svet Občine Piran sprejme Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Piran. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Piran za leto 2023 (skrajšani postopek). 

 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance je podala obrazložitev. 

 

PO SKRAJŠANEM POSTOPKU: 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o rebalansu proračunu Občine Piran za leto 2023 po 

skrajšanem postopku. 
 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Saša BURIAN, predsednik Odbora za finance in proračun je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

V PRVI OBRAVNAVI: 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o rebalansu proračunu Občine Piran za leto 2023 v 

prvi obravnavi. 
 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

V DRUGI OBRAVNAVI: 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 



1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o rebalansu proračunu Občine Piran za leto 2023 v 

drugi obravnavi. 
 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o lokalnem turističnem vodenju na območju občin Ankaran, Izola, 

Koper in Piran (prva obravnava).  

 

Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem in mag. Patricija GRŽINIČ, vodja tržnih 

projektov Turističnega združenja Portorož g.i.z sta podala obrazložitev. 

 

Franc KRAŠEVEC, predsednik Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti je podal 

pozitivno mnenje odbora. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o lokalnem turističnem vodenju na območju 

občin Ankaran, Izola, Koper in Piran v prvi obravnavi skupaj z mnenji, pripombami in stališči 

svetnikov, ki so jih dali na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran in stališčem Odbora za 

turizem in druge gospodarske dejavnosti. 

 

2. 

Predlagatelj predloga Odloka o lokalnem turističnem vodenju na območju občin Ankaran, Izola, 

Koper in Piran naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov ter odbora prouči in po 

možnosti upošteva pri pripravi predloga Odloka za drugo obravnavo. 

3. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Župan je občinske svetnike in svetnice obvestil o prejemu obvestila občinskih svetnikov Jake 

Drenika, Sandre Loboda in Onelia Bernetiča o morebitnem obstoju okoliščine nasprotja 

interesov pri obravnavi točk dnevnega reda, ki se nanašajo na JP Okolje Piran: 

 

- Predlog za sprejem obvezne razlage 8. člena v zvezi s 27. členom Odloka o lokacijskem 

načrtom Seča – polotok (Uradne objave Primorskih novic, št. 35/2005, 42/2005) (skrajšani 

postopek). 

- Predlog Novelacije investicijskega programa ''Ureditev kanala Sv. Jernej''. 

- Predlog sklepa o spremembi sklepa o določitvi plačljivih parkirišč in tarif za parkiranje na 

območju Občine Piran. 

 



V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Davorin PETAROS in Robert FAKIN. 

 

Svetniki so s 17  glasovi  ZA in 6 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP  

 

1. 

 

Svetnica Sandra Martinčić Loboda se ne izloči iz postopka obravnave in odločanja o zadevah, ki 

jih občinski svet Občine Piran na svoji 7. redni seji dne 5.7.2023 obravnava: 

- pod točko 5. ( Predlog za sprejem obvezne razlage 8. člena v zvezi s 27. členom Odloka o 

lokacijskem načrtu Seča – polotok (Uradne objave Primorskih novic št. 35/2005, 42/2005 

– skrajšani postopek), 

- pod točko 6. (Predlog Novelacije investicijskega programa »Ureditev kanala SV. Jernej«) 

in 

- pod točko Predlog sklepa o spremembi sklepa o določitvi plačljivih parkirišč na območju 

občine Piran. 

 

2. 

 

Župan v petih dneh o sklepu obvesti Komisijo za preprečevanje korupcije. 

 

3. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Svetniki so s 17  glasovi  ZA in 6 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Svetnik Onelio Bernetič se ne izloči iz postopka obravnave in odločanja o zadevah, ki jih 

občinski svet Občine Piran na svoji 7. redni seji dne 5.7.2023 obravnava: 

- pod točko 5. ( Predlog za sprejem obvezne razlage 8. člena v zvezi s 27. členom Odloka o 

lokacijskem načrtu Seča – polotok (Uradne objave Primorskih novic št. 35/2005, 42/2005 

– skrajšani postopek), 

- pod točko 6. (Predlog Novelacije investicijskega programa »Ureditev kanala Sv. Jernej«) 

in 

- pod točko Predlog sklepa o spremembi sklepa o določitvi plačljivih parkirišč na območju 

občine Piran. 

 

2. 

 

Župan v petih dneh o sklepu obvesti Komisijo za preprečevanje korupcije. 

 

3. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Svetniki so s 17  glasovi  ZA in 6 PROTI sprejeli naslednji 

 



SKLEP 

 

1. 

 

Svetnik Jaka Drenik se ne izloči iz postopka obravnave in odločanja o zadevah, ki jih občinski 

svet Občine Piran na svoji 7. redni seji dne 5.7.2023 obravnava: 

- pod točko 5. ( Predlog za sprejem obvezne razlage 8. člena v zvezi s 27. členom Odloka o 

lokacijskem načrtu Seča – polotok (Uradne objave Primorskih novic št. 35/2005, 42/2005 

– skrajšani postopek), 

- pod točko 6. (Predlog Novelacije investicijskega programa »Ureditev kanala Sv. Jernej«) 

in 

- pod točko Predlog sklepa o spremembi sklepa o določitvi plačljivih parkirišč na območju 

občine Piran. 

 

2. 

 

Župan v petih dneh o sklepu obvesti Komisijo za preprečevanje korupcije. 

 

3. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog za sprejem obvezne razlage 8. člena v zvezi s 27. členom Odloka o lokacijskem 

načrtom Seča – polotok (Uradne objave Primorskih novic, št. 35/2005, 42/2005) 

(skrajšani postopek). 

 

Mag. Neset DULAI, občinski svetnik se je izločil iz obravnave in glasovanja. 

 

Kristina IVANČIČ, univ. dipl. prav., v.d. direktorja občinske uprave je podala obrazložitev. 

 

Andrea BARTOLE, predsednik Statutarno-pravne komisije je podal pozitivno mnenje 

komisije. 

 

Davorin PETAROS, predsednik Odbora za urbanizem, okolje in prostor je podal pozitivno 

mnenje odbora. 

 

 

V PRVI OBRAVNAVI: 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Meira HOT, Davorin PETAROS in  Gašpar 

GAŠPAR MIŠIČ. 

 

Svetniki so s 17  glasovi  ZA in 5 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 



Občinski svet Občine Piran sprejme Obvezno razlago 8. člena v zvezi s 27. členom Odloka o 

lokacijskem načrtu Seča – polotok (Uradne objave Primorskih novic, št. 35/2005, 42/2005, 

15/2009) v prvi obravnavi. 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

V DRUGI OBRAVNAVI: 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Davorin PETAROS, Barbara IMENŠEK, mag. 

Meira HOT, Davorin PETAROS in Gašpar GAŠPAR MIŠIČ. 

 

Svetniki so s 17  glasovi  ZA in 5 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Obvezno razlago 8. člena v zvezi s 27. členom Odloka o 

lokacijskem načrtu Seča – polotok (Uradne objave Primorskih novic, št. 35/2005, 42/2005, 

15/2009) v drugi obravnavi. 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Novelacije investicijskega programa ''Ureditev kanala Sv. Jernej''. 

 

Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem in Boštjan LAVRIČ, predstavnik 

podjetja ELMARKT d.o.o sta podala obrazložitev. 

 

Onelio BERNETIČ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora. 

 

Jaka DRENIK, predsednik Odbora za morje in obalni pas je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

Mag. Neset DULAI, občinski svetnik se je izločil iz obravnave in glasovanja. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik: Davorin PETAROS. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Svetniki so s 17  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

          SKLEP 

 

          1. 

 

Občinski svet Občine Piran je obravnaval in potrdil  Novelacijo Investicijskega programa       

''Ureditev kanala Sv. Jernej'' (NIP-2), ki jo je izdelal ELMARKT, Portorož (junij 2023) in je 

sestavni del tega sklepa. 

     

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Župan občine Piran je odredil 10 minut odmora. 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Novelacije investicijska programa J.AD.R.O.  

 

Mojca HILJ TRIVIČ, vodja Urada za investicije in Boštjan LAVRIČ, predstavnik podjetja 

ELMARKT d.o.o. sta podala obrazložitev. 

 

Andrea BARTOLE, predsednik Odbora za šport je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

Jaka DRENIK, predsednik Odbora za morje in obalni pas je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

 

 V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Mojca ŠVONJA in Davorin PETAROS. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA PROGRAMA JADRANJE, 

AKTIVNA DOŽIVETJA, REGATE, OKUSI 
 

 

1. 

Občinski svet je obravnaval in sprejel Novelacijo investicijskega programa JADRANJE, 

AKTIVNA DOŽIVETJA, REGATE, OKUSI, ki ga je marca 2023, z oznako št. NIP 009/2023, 

izdelal Elmarkt d.o.o. 

 

2. 

Ocenjena vrednost investicije in viri financiranja po tekočih cenah: 

 

 Skupna ocena vrednosti investicije znaša 792.368,37 evrov (z vključenim davkom na 

dodano vrednost). 

 

 Vire za financiranje zagotavljajo: 

- nepovratna sredstva zagotavljata Ministrstvo za gospodarski razvoj in turizem v višini 

350.000,00 eur,  



- lastna sredstva Občine Piran v znesku 442.368,37 evrov. 

 

 Predvidena je dinamika investiranja skladno z novelacijo investicijskim programom. 

 

3. 

S potrditvijo tega sklepa se odobri izvedba investicije in uskladi Načrt razvojnih programov 

Občine Piran NRP OB090-22-0004 J.A.D.R.O., v imenu kot je navedeno v točki 1. tega sklepa 

ter s finančno konstrukcijo kot je navedena v točki 2. tega sklepa. 

 

V primeru, da Ministrstvo za gospodarski razvoj in turizem zavrne sofinanciranje projekta 

J.A.D.R.O. ali odobri nižji znesek nepovratnih sredstev, bo občina razliko manjkajočih sredstev 

financirala iz sredstev občinskega proračuna.   

 

 

4. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

  

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Investicijskega programa (IP) »Prenova športne dvorane Lucija«. 

 

Matjaž UKMAR, direktor javnega zavoda Športni in mladinski center Piran je podal 

obrazložitev. 

 

Andrea BARTOLE, predsednik Odbora za šport je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Jaka DRENIK, Nadia ZIGANTE in Mojca 

ŠVONJA. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran je obravnaval in potrdil Investicijski program »Prenova športne 

dvorane Lucija«, ki ga je izdelala GOLEA iz Nove Gorice (junij 2022). 

 

2. 

 Ocenjena vrednost investicije in viri financiranja so: 

- skupna ocena investicije znaša 703.301,31 € (z DDV) 

- viri financiranja so sledeči: 

Vir financiranja 2023 2024 Skupaj % 

Nepovratna sredstva razpis MGTŠ 250.000,00 € - € 250.000,00 € 42,37% 

Nepovratna sredstva razpis MGTŠ 250.000,00 € - € 250.000,00 € 35,55% 

Občina Piran - lastna sredstva 340.000,00 € 113.301,31 € 453.301,31 € 57,63% 

Lastna sredstva - upravičeni stroški 200.567,03 € 85.182,32 € 285.749,35 € 33,99% 

 

3. 



Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Pobuda za ustanovitev nove krajevne skupnosti Dragonja. 

 

Kristina IVANČIČ, univ. dipl. prav., v.d. direktorja občinske uprave je podala obrazložitev. 

 

Andrea BARTOLE, predsednik Statutarno-pravne komisije je podal pozitivno mnenje 

komisije. 

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Davorin PETAROS in Gašpar GAŠPAR MIŠIČ. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran je obravnaval Pobudo Razvojnega društva »STENA« iz Dragonje, 

podprto s podpisi volivcev iz naselja Dragonja, za ustanovitev nove Krajevne skupnosti 

Dragonja, ter se seznanil z izkazanim interesom prebivalcev naselja Dragonja na Zboru občanov 

dne 14.6.2023 glede imena in območja nove Krajevne skupnosti. 

 

Občinski svet Občine Piran podpira ustanovitev nove Krajevna skupnost Dragonja in s tem 

spremembo območja sedanje Krajevne skupnosti Sečovlje z izločitvijo naselja Dragonja iz 

območja krajevne skupnosti, s pripadajočimi prostorskimi okoliši. 

 

2. 

Župan skupaj z občinsko upravo naj pripravi predlog sprememb in dopolnitev Statuta Občine 

Piran, s katerim se bo uredilo vsa vprašanja v zvezi z ustanovitvijo nove Krajevne skupnosti in 

spremembo območja sedanje Krajevne skupnosti Sečovlje in ga predloži v obravnavo 

Občinskemu svetu Občine Piran. 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sklepa o spremembi sklepa o določitvi plačljivih parkirišč in tarif za 

parkiranje na območju Občine Piran. 

 

Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 

 

Onelio BERNETIČ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora. 

 

Mag. Neset DULAI, občinski svetnik se je izločil iz obravnave in glasovanja. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Barbara IMENŠEK, Davorin PETAROS, mag. 

Meira HOT, Gašpar GAŠPAR MIŠIČ in Franc KRAŠEVEC.  



 

 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

O SPREMEMBI ''SKLEPA O DOLOČITVI PLAČLJIVIH PARKIRIŠČ IN TARIF ZA 

PARKIRNINE NA OBMOČJU OBČINE PIRAN'' 

 

 

1. 

 

S tem sklepom se sprejme spremembo Sklepa o določitvi plačljivih parkirišč in tarif za 

parkiranje na območju Občine Piran (Uradni list RS, št. 145/2020). 

 

 

2. 

 

3. točka sklepa pod ''Garažna hiša Arze'' se po novem glasi: 

 

a. v obdobju od 1. 9. do 31. 5.  

 

Vsaka začeta ura parkiranja (do 10 ur) 1,50 EUR 
 

Dnevno parkiranje (nad 10 ur) 15,00 EUR 
 

Tedensko parkiranje 90,00 EUR 
 

Mesečno parkiranje 120,00 EUR 
 

Izguba parkirnega listka 120,00 EUR 
 

 

b. v obdobju od 1. 6. do 31. 8.  

 

Vsaka začeta ura parkiranja (do 10 ur) 2,00 EUR 
 

Dnevno parkiranje (nad 10 ur) 20,00 EUR 
 

Tedensko parkiranje 120,00 EUR 
 

Mesečno parkiranje 160,00 EUR 
 

Izguba parkirnega listka 160,00 EUR 
 

 

c. skozi vse leto  

 

Mesečno parkiranje vozil fizičnih oseb s stalnim prebivališčem na 
območju ožjega dela mesta Piran in Fornač (za zapornico) 
 

 
20,00 EUR 

Mesečno parkiranje vozil fizičnih oseb zaposlenih na območju ožjega  



dela mesta Piran ter študentje in dijaki, ki obiskujejo šolo v ožjem delu 
mesta Piran 
 

20,00 EUR 

Mesečno parkiranje vozil / ostali lastniki nepremičnin na območju 
ožjega dela mesta Piran 
 

 
30,00 EUR 

Mesečno parkiranje vozil fizičnih oseb z začasnim prebivališčem na 
območju ožjega dela mesta Piran, ki se izkažejo z dokazilom o razlogu 
bivanja (potrdilo o študiju, zaposlitvi) 
 

 
20,00 EUR 

Mesečno parkiranje vozil uporabnikov športnega objekta (stadion, 
dvorana), samo v popoldanskem času od 15.00 do 20.00. 
 

 
5,00 EUR  

Mesečno parkiranje vozil invalidnih oseb s stalnim prebivališčem na 
območju ožjega dela mesta Piran in začasnim prebivališčem na tem 
območju, ki se izkažejo s parkirno karto, ki jo izda upravna enota na 
podlagi odločbe o invalidnosti. 
 

 
brezplačno 

Udeleženci pogrebov, ki parkirajo v garažni hiši Arze (izhodni listek 
prevzamejo na pokopališču) 
 

brezplačno z 
enkratnim 
izhodnim 

listkom 
 

Zaradi zasedenosti vseh kapacitet se v času od 18. 5. do 18. 9. ustavi izdaja tedenskih in 

mesečnih abonmajev za naključne obiskovalce za parkiranje v garažni hiši ARZE. 

 

Imetnikom mesečnih abonmajev za garažno hišo Arze (fizične osebe s stalnim prebivališčem na 

območju ožjega dela mesta Piran in Fornač (za zapornico) ter fizične osebe zaposlene na 

območju ožjega dela mesta Piran ter študentje in dijaki, ki obiskujejo šolo v ožjem delu mesta 

Piran) je z istim vstopno-izstopnim medijem omogočeno parkiranje tudi na območju parkirišča 

Fornače. 

   

3. 

 

V  9. točki sklepa pod ''Parkiranje na območju Fiese (zelena cona II)'' se spremenijo 

naslednje tarife : 

 

Parkirnina se plačuje v obdobju od 1. 4. do 30. 9.  

 

Vsaka začetna ura parkiranja (do 10 ur) 
 

1,50 EUR 

Dnevno parkiranje (nad 10 ur) 
 

15,00 EUR 

 

 

4.  

 

V točki 12. točki sklepa  pod ''parkirišče pri GH Arze'' se spremenijo naslednje tarife: 

 

Parkirnina se plačuje skozi vse leto 

 



Vsaka začetna ura parkiranja (do 10 ur) 
 

1,50 EUR 

Dnevno parkiranje (nad 10 ur) 
 

15,00 EUR 

 

5. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem listu RS in začne veljati dan po objavi. 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sklepa o spremembi cenika za izračun najemnin za najem stavbnih zemljišč 

v lasti Občine Piran. 

 

mag. Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Manuela ROJEC, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik: Davorin PETAROS. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP O SPREMEMBI CENIKA ZA IZRAČUN NAJEMNIN ZA NAJEM STAVBNIH 

ZEMLJIŠČ V LASTI OBČINE PIRAN 

 

1. 

Cenik za izračun najemnin za najem stavbnih zemljišč v lasti Občine Piran (Uradni list RS, št. 

101/2020 – v nadaljevanju Cenik) se spremeni tako, da se  

- 2. SKLOP preneha uporabljati za najem stavbnih zemljišč za namene turizma in trgovine, 

industrije in obrti in se tako uporablja samo za izračun najemnine za stanovanjski najem 

-  v 3. SKLOPU doda nov 3. odstavek, ki se glasi: 

»Najem stavbnih zemljišč za namene turizma, trgovine, industrije in obrti: pri določanju 

vrednosti najema stavbnega zemljišča za namene turizma, trgovine, industrije in obrti se v skladu 

z veljavnim zakonom, ki ureja stvarno premoženje države in samoupravnih lokalnih skupnosti, 

naroči cenitev.« 

2. 

Ta sprememba začne veljat naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 

 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 Predlog sklepov o podaji soglasja k porabi presežka prihodkov nad odhodki javnih 

zavodov, katerih ustanoviteljica je Občina Piran: 

 

A. Javni zavod Vrtec Mornarček Piran, 

B. Javni zavod Vrtec Morje Lucija, 

C. Javni zavod Osnovna šola Lucija, 

D. Javni zavod Osnovna šola Sečovlje, 

E. Javni zavod Osnovna šola Vincenzo e Diego de Castro Piran, 

F. Javni zavod Centra za usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan, 

G. Javni zavod Glasbene šole Koper, 



H. Javni zavod Avditorij Portorož-Portorose, 

I. Javni zavod Pomorski muzej Sergej Mašera Piran, 

J. Javni zavod Športni in mladinski center Piran. 

 

Ester NUSSDORFER, namestnica vodje Urada za družbene dejavnosti je podala obrazložitev k 

vsem točkam. 

 

Barbara IMENŠEK, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno mnenje 

odbora k točkam od A do G. 

 

Sanja KUČEK BERGANT, predsednica Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje odbora 

k točkama H in I. 

 

Andrea BARTOLE, predsednik Odbora za šport je podal pozitivno mnenje odbora k točki J. 

 

 

A. Javni zavod Vrtec Mornarček Piran, 

 

.Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov iz preteklih let 

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje  javnemu zavodu Vrtec Mornarček Piran soglasje za porabo   

presežka finančnih sredstev  iz preteklih let v višini 6.120,61 EUR. Na podlagi sklepa Sveta 

zavoda se v letu 2023 iz naslova  presežka  iz preteklih let nabavi nujno  potrebna sredstva  za 

opravljanje dejavnosti javnega zavoda. Načrtuje se nakup igral za atrij enote Barčica v vrednosti 

4.120,61 EUR  in računalniško opremo v vrednosti 2.000,00 EUR.        

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

B. Javni zavod Vrtec Morje Lucija, 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki za leto 2022 

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje javnemu zavodu Vrtec Morje Lucija soglasje k porabi  presežka 

prihodkov nad odhodki iz leta 2022 v višini 1.215,65 EUR. Na podlagi sklepa Sveta zavoda se 

presežek prihodkov nameni za   nakup osnovne opreme - računalnika.        

 

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

 

 



C. Javni zavod Osnovna šola Lucija, 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki  

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje javnemu zavodu Osnovna šola Lucija soglasje k porabi  

presežka prihodkov nad odhodki v višini 19.289,70 EUR. Na podlagi sklepa Sveta zavoda se iz  

presežka prihodkov v znesku višini 7.568,25 EUR pokrije preostale  izguba zavoda iz leta 2020, 

razliko v višini 11.721,45 EUR pa se nameni nakupu opreme za klopi in stole  ter za prenovo 

zbornice.  

   

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

 

D. Javni zavod Osnovna šola Sečovlje, 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje javnemu zavodu Osnovna šola Sečovlje soglasje k porabi  

presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 v višini 3.791,89 EUR. Na podlagi sklepa Sveta 

zavoda se presežek  nameni  za nabavo  opreme za učilnico.                  .  

   

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

E. Javni zavod Osnovna šola Vincenzo e Diego de Castro Piran, 

 

Nadia ZIGANTE, občinska svetnica se je izločila iz glasovanja. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje javnemu zavodu Osnovna šola Vincenzo e Diego de Castro 

Piran soglasje k porabi  presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 v višini 3.973,42 EUR. Na 

podlagi sklepa Sveta zavoda se presežek prihodkov nameni za zamenjavo radiatorjev na 

podružnični šoli v Sečovljah.                   



 

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

F. Javni zavod Centra za usposabljanje Elvira Vatovec Strunjan, 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje javnemu zavodu Center za usposabljanje Elvira Vatovec 

Strunjan soglasje k porabi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 v višini 6.747,00 EUR.  

Na podlagi sklepa Sveta zavoda se presežek prihodkov nameni za investicijsko vzdrževanje in 

sicer zamenjavo vrat. 

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

G. Javni zavod Glasbene šole Koper, 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki  

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje javnemu zavodu Glasbena šola Koper  soglasje k  razdelitvi 

poslovnega izida presežka  prihodkov nad odhodki iz preteklih let,  v višini 380.995,48 EUR. Na 

podlagi sklepa Sveta zavoda se  skladno s pravilnikom o računovodstvu Glasbene šole Koper s 

sredstvi poslovnega izida presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let, v višini 380.995,48 

EUR nameni: za investicije v višini 5%, v znesku 19.049,77 EUR, za pokrivanje stroškov 

naslednjih obračunskih obdobij v višini 5%, v znesku 19.049,77 EUR, preostala sredstva v višini  

342.895,94 EUR ostanejo nerazporejena.  

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

 

H. Javni zavod Avditorij Portorož-Portorose, 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 

  

 

1. 



Občinski svet Občine Piran daje javnemu zavodu Avditoriju Portorož - Portorose  soglasje k 

porabi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 v višini  9.507,88 EUR. Na podlagi sklepa 

Sveta zavoda se presežek prihodkov nameni  obogatitvi programa v letu 2023.  

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

I. Javni zavod Pomorski muzej Sergej Mašera Piran, 

 

Svetniki so s 24 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

o soglasju k porabi presežka prihodkov nad odhodki  

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje javnemu zavodu Pomorski muzej - Museo del mare »Sergej 

Mašera« Piran - Pirano  soglasje k porabi  presežka prihodkov nad odhodki  preteklih let. 

Presežek prihodkov nad odhodki preteklih let v višini  10.218,51 EUR se na podlagi  sklepa 

Sveta zavoda uporabi za opremo, drobni inventar in investicijsko vzdrževanje v višini 5.000,00 

EUR,  razlika sredstev v višini 5.218,51 EUR pa ostane nerazporejena. 

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

 

J. Javni zavod Športni in mladinski center Piran. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

                                 o porabi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran daje javnemu zavodu Športni in mladinski center Piran soglasje k 

porabi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let v višini 22.251,00 EUR. Na podlagi 

sklepa Sveta zavoda se presežek prihodkov na odhodki iz preteklih let v višini  10.172,20 EUR 

porabi za opremo, drobni inventar in investicijsko vzdrževanje, razlika sredstev v višini 

12.078,80 EUR pa ostane nerazporejena. 

 

2. 

Ta sklep velja po sprejetju na Občinskem svetu Občine Piran. 

 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

Mojca STEGOVEC, občinska svetnica je podala pobudo: 

 

Vzdrževanje in označevanje javnih povezovalnih poti na piranskem podeželju se v letu 

2023 ne izvaja 

Obrazložitev: 



1. Vzdrževanje javnih (v lasti občine) povezovalnih poti na piranskem podeželju (naselja Sv. 

Peter, Nova vas, Padna, Dragonja, Vuki, Slami) se v letu 2023 ne izvaja, kljub temu, da je to 

projekt razvoja piranskega podeželja, ki je do sedaj nemoteno potekal več kot 20 let. 

Vzpostavitev čiščenja zanemarjenih, zaraščenih poti je bila nekdaj sestavni del občinskega 

programa CRPOV (Celostni Razvoj Podeželja in Obnova Vasi) in nacionalnega programa, iz 

katerega je pozneje nastal LAS Istre oz. LAS Zelene Istre. Sredstva za vzdrževalna dela (dva 

delavca za ročna dela s kosilnico, motorno žago) so bila zagotovljena iz več virov: EU, RS, 

občinskega proračuna, kar precej let z državnimi sredstvi preko tim. javnih del. Nekaj poti je bilo 

direktno s strani naročila občine popravljenih s stroji in z nasutjem gramoza.  

V zadnjih dveh letih je Občina Piran vzdrževala poti z zagotovitvijo proračunskih sredstev JP 

Okolju Piran, žal le za enega delavca, ki je na območju naštetih naselij delo opravljal vsako leto 

od marca do novembra,  Delavec je zaradi težje bolezni letos odsoten že nekaj mesecev, na 

terenu pa še vedno ni videti, da bi občina oziroma Okolje poskrbela za nadomestilo. Na podlagi 

telefonskih pogovorov oz. poizvedb pri predstavnikih Okolja smo izvedeli, da bo Okolje delo na 

teh poteh predalo nekemu zunanjemu izvajalcu, in da sredstev primanjkuje. 

2. Omenjene javne povezovalne poti so pomembne za domačine in so hkrati promovirane kot 

pohodne poti. Zato so bile in so označene z usmerjevalnimi tablami in piktogrami ter s 

Knafelčevo markacijo (z dovoljenjem Komisije za pota pri Planinski zvezi Slovenije). Markacije 

so bile pred enim letom v večini izbrisane, menda zato, ker bodo poti označene z novimi 

oznakami, dogovorjenimi med istrskimi občinami.  

 

Povzetek: zaradi ne vzdrževanja javnih povezovalnih poti in njihove pomanjkljive označitve je 

na terenu nastala zmeda. S tem pa se kaže tudi neresen odnos do preteklih naporov in do 

številnih pohodnikov, ki si želijo spoznati podeželje Občine Piran in naše vasi tudi brez 

avtomobilov. 

 

Vprašanja: 

Občinski svet Občina Piran ter pristojne službe vljudno prosim za odgovore na naslednja 

vprašanja: 
1. Kolikšen je finančni strošek omenjenih namenskih del na podeželskih povezovalnih poteh, 

realizacija v EUR: ročna dela za delavca v letih 2022 (en delavec), 2021 (en delavec ali dva ?), 

2020 (dva delavca) ter kdo jih je financiral (proračun, javna dela)? 

2. Finančni strošek v EUR oz. plan za opravljanje enakih del na enakih poteh, torej gre za 

namenska dela na podeželju, kar bo opravljal izbrani zunanji izvajalec ter kdo ga financira? 

3. Ali je zunanji izvajalec že izbran in kdaj bo pričel z deli? 

4. Kdaj bodo vzpostavljene nove oznake namesto izbrisanih markacij na pohodnih poteh in kdo 

je za ta projekt zadolžen v občini oz. medobčinsko? 

 

Manuela ROJEC, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

pobudo: 

 

- da se glede javne ceste Valeta-Lucija stopi v stik s pristojnimi organi in preveri ustreznost 

omejitve hitrosti v obe smeri. 

 

Jaka DRENIK, predsednik Odbora za morje in obalni pas je podal pobudo: 

 

- da strokovne službe Občine Piran pripravijo poziv pristojnemu Ministrstvu glede 

brezplačnega prenosa  zemljiških parcel oziroma odkupa (sedaj v lasti Osnovne 

sindikalne organizacije KPD Dob pri Mirni in Osnovne organizacije sindikata ZPKZ 

Maribor), po kateri poteka dostop do zaliva sv. Križa oziroma Mesečevega zaliva, na 



Krajinski park Strunjan. Obenem naj se tudi ustanovi delovna skupina za rešitev 

omenjene problematike. 

 

- da strokovne službe Občine Piran pripravijo projekt za izvedbo zaščite preostalega dela 

klifa pešpoti Fiesa – Piran, pridobijo ustrezna soglasja in predlagajo vodstvu zagotovitev 

finančnih sredstev za izvedbo investicije v proračunu za leto 2024. 

 

- da strokovne službe Občine Piran pregledajo Koncesijsko pogodbo za upravljanje 

pristanišča Marina Portorož sklenjene med Občino Piran in Marino Portorož d. d. leta 

2018, Odlok o koncesiji za upravljanje pristanišča Marina Portorož (Uradni list RS, št. 

28/2016) in Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o koncesiji za upravljanje 

pristanišča Marina Portorož (Uradni list RS, št. 53/2018). 

 

- da se začnejo aktivnosti za ureditev fiksnih sidrišč (morske privezne boje) v celotnem 

obalnem pasu Občine Piran z namenom varovanja morskega dna. 

 

Gašpar GAŠPAR MIŠIČ, občinski svetnik je podal pobudo: 

 

za NUJNO uskladitev Odloka o pomožnih objektih na kmetijskih in gozdnih zemljiščih v 

Občini Piran z Zakonom o kmetijskih zemljiščih (Uradni list RS, št. 71/11 – uradno 

prečiščeno besedilo, 58/12, 27/16, 27/17-ZKme-1D, 79/17 in 44/22) ter s Pravilnikom o zaščiti 

rejnih živali (Uradni list RS, št. 63/23). 

 

Odlok o pomožnih objektih na kmetijskih in gozdnih zemljiščih v Občini Piran v pomembnem 

delu ni skladen z Zakonom o kmetijskih zemljiščih (Uradni list RS, št. 71/11 – uradno prečiščeno 

besedilo, 58/12, 27/16, 27/17-ZKme-1D, 79/17 in 44/22) ter s Pravilnikom o zaščiti rejnih 

živali (Uradni list RS, št. 63/23), ki urejata dovoljena in merila za postavitev pomožnih objektov 

za zavetje rejnih živali. 

 

Predmetni občinski Odlok je sicer upošteval Zakon o kmetijskih zemljiščih le v delu, ki se 

nanaša na postavitev pomožnih kmetijskih objektov za spravilo kmetijskih pridelkov, spravilo 

kmetijske mehanizacije, obore za pašo živali, drobnice in malih živali; izpustil pa je določbo, ki 

ureja zavetja za rejne živali. Zato predlagam, da se Odlok o pomožnih objektih na kmetijskih 

in gozdnih zemljiščih v Občini Piran uskladi z Zakonom o kmetijskih zemljiščih (Uradni list RS, 

št. 71/11 – uradno prečiščeno besedilo, 58/12, 27/16, 27/17-ZKme-1D, 79/17 in 44/22) ter s 

Pravilnikom o zaščiti rejnih živali (Uradni list RS, št. 63/23). 

 

Zakon o kmetijskih zemljiščih v 3.č členu določa, da se poleg objektov za kmetijski pridelek na 

kmetijskem zemljišču lahko postavijo: stavbe za rejo živali, in sicer le čebelnjak kot lesen 

enoetažni pritlični objekt na točkovnih temeljih, namenjen gojenju čebel, tlorisne površine do 

vključno 40 m2, staja kot lesen enoetažni pritlični objekt na točkovnih temeljih, namenjen 

zavetju rejnih živali na paši, tlorisne površine do vključno 100 m2. 

 

Predmetni Odlok Občine Piran ne sledi Zakonu o kmetijskih zemljiščih niti Pravilniku RS o 

rejnih živalih niti Zakonu o zaščiti živali, ki narekuje, da morajo imeti rejne živali po 

posameznih vrstah zavetje pred vplivi. Za odpravo neskladnosti predlagam uskladitev in sicer 



tako, da se dopolni 3. točka 2. člena Odloka o pomožnih objektih na kmetijskih in gozdnih 

zemljiščih v Občini Piran: 

 

- Na območju vseh kmetijskih in gozdnih zemljiščih je izključno za potrebe kmetijskih 

proizvajalcev za opravljanje kmetijske dejavnosti dovoljena postavitev pomožnih kmetijskih 

objektov, namenjenih kmetijski pridelavi, gozdarskim opravilom in vrtnarjenju, ki niso 

namenjeni prebivanju, kot so: rastlinjak, strojna lopa, sortirnica, prostor za embalažo in 

hladilnica ter stavbe za rejo živali, in sicer le čebelnjak kot lesen enoetažni pritlični objekt 

na točkovnih temeljih, namenjen gojenju čebel, tlorisne površine do vključno 40 m2, staja 

kot lesen enoetažni pritlični objekt na točkovnih temeljih, namenjen zavetju rejnih živali 

na paši, tlorisne površine do vključno 100 m2. 

Objekti so lahko tudi združeni. 
 

Smiselno se dopolni tudi 4. točka 2. člena Odloka, ki ureja kriterije za postavitev pomožnih 

kmetijskih objektov iz tretje točke 2. člena Odloka, z navedbo: 

 

- objekt za rejne živali: zaprt lesen enoetažni pritlični objekt na točkovnih temeljih z urejeno 

funkcionalno površino okoli objekta in dostopno potjo za oskrbo rejnih živali. 

 

Vse v skladu s Pravilnikom o zaščiti rejnih živali (Uradni list RS, št. 63/23). 

 

Glede na opozorjeno neskladnost Odloka o pomožnih objektih na kmetijskih in gozdnih 

zemljiščih v Občini Piran z Zakon o kmetijskih zemljiščih in Pravilnikom o zaščiti rejnih 

živali in skrajnih vremenskih vplivov (vročina v poletnih mesecih) na rejne živali 

predlagam, da se dopolnitev Odloka o pomožnih objektih na kmetijskih in gozdnih 

zemljiščih v Občini Piran uskladi z zakonodajo po nujnem postopku še v mesecu juliju 

2023. 
 

Mag. Neset DULAI, občinski svetnik je podal pobudo: 
 

DELOVANJE ŠKVERA NA SEČI: 

- Na kakšni pravni podlagi in od kdaj sedanji uporabnik uporablja nepremičnini parc. št. 

5436/1 k.o.. Sečovlje in parc.št. 5597/3 k.o. Portorož za namen izdelave in vzdrževanja 

bark -Škver ? 

- Ali uporabnik Škvera plačuje najemnino oz. drugo obliko odmene za uporabo 

nepremičnin v Jernejevem kanalu? 

- Ali ima uporabnik Škvera pridobljeno vodno dovoljenje za neposredno rabo vode za 

uporabo akvatorija v Jernejevem kanalu? 4. 

- Ali je pridobljeno gradbeno dovoljenje za objekte, ki predstavljajo škver? 

- Ali je zagotovljena požarna varnost  na območja Škvera? 

 

 

ZAČETEK AKTIVNOSTI ZA OBLIKOVANJE NOVEGA ODLOKA O 

CESTNOPROMETNI UREDITVI V OBČINI PIRAN: 
 

za čimprejšnji pričetek aktivnosti za oblikovanje novega odloka o cestnoprometni ureditvi v 

občini Piran. Predlagam, da se oblikuje delovna skupina  v kateri bi bili predstavniki Občine 

Piran, Javnega podjetja OKOLJE Piran in Medobčinskega redarstva. Pri oblikovanju členov, ki 

se tičejo posamičnih KS pa se v skupino določijo tudi predstavniki KS. 



 

Obrazložitev: 

 

- Problematiko mirujočega prometa, ki bremeni prebivalce občine Piran že vrsto let, 

urejamo z odlokom starim preko dvajset let.  

- Odlok je zastarel in ne rešuje težav mirujočega prometa, ponekod jih celo povzroča. 

- V enem delu tudi ni skladen z zahtevami oz. predlogom računskega sodišča, zato ga je 

nujno potrebno popraviti. 

- Pred leti (za časa župana Gantarja), je občina Piran pripravila nov odlok, ki je imel 

nastavljene mehanizme, ki bi v marsičem reševali težave, ki se nam sedaj dogajajo, ki pa 

takrat ni bil sprejet na podlagi referendumske odločitve občanov. Žal se po tistem, ko je 

bil predlog odloka zavrnjen nihče ni več ukvarjal s pripravo novega odloka, ki bi lahko 

vseboval vsaj tiste rešitve predlaganega odloka, ki so bile za občane koristne. Tako se v 

zadnjih treh mandatih z vidika priprave odloka in odpravo težav, ki pestijo domačine 

praktično ni ukvarjal nihče. Kot primer naj navedem, da je predlog zavrnjenega odloka 

vseboval določilo, da bi se upravičenost do modrega abonmaja in abonmaja za parkiranje 

na Fornačah (torej abonma za domačine) ugotavljal na podlagi dejanske uporabe vozila v 

Piranu v preteklem letu in ne na podlagi registriranega stalnega prebivališča. Tako se nam 

sedaj iz leta v leto dogaja, da imamo poleti povsem zasedena parkirišča na Fornačah in v 

Piranu z »domačini«, ki to dejansko niso, jim pa skladno z odlokom ta pravica pripada. 

 

V kolikor bi se ugotovilo, da se zaradi kakršnihkoli vzrokov predlagane delovne skupine ne more 

ustanoviti v čim krajšem možnem času, smo v Gibanju Svoboda Piran pripravljeni pripraviti 

sami osnutek odloka in ga dati v obravnavo. 

 

Denis GOJA, občinski svetnik je podal pobudo: 

- Koncesionar Arriva Primestni promet 

Naj se preveri možnost podaljšanja ene od obstoječih linij, ki vozijo iz Lucije do Sečovelj oziroma 

do Dragonje v urah od 11.00 do 13.00 na podeželje v Sv.Peter — Nova vas — Padna — Podpadna — 

Piran. 

Obrazložitev: Ker šolski avtobus ne vozi v času poletnih počitnic so se vaščani (starejši 

upokojenci) obrnili name z prošnjo, da bi imeli možnost javnega prevoza na dotični relaciji. 

Zjutraj je odhod iz Padne ob 06.44 in prvi možen prihod komaj ob 15.33 ali zadnji zvečer ob 

20.38. 

 

- Nevarnost rušenja na objektu parc.št. 453 k.o. Nova vas 

Prosim odgovorne službe, da preverijo stanje in ukrepajo na omenjenem objektu v lasti Občine 

Piran, saj obstaja bojazen s strani krajanov-sosedov, da se bo del objekta porušil. ARGUMENT: 

Obstaja velika bojazen s strani krajanov-sosedov, da se bo del objekta porušil in povzročil škodo na 

osebah, premičnemu in nepremičnemu premoženju. 

 

Karlina DELBELLO, občinska svetnica je podala pobudo: 
 

- Dajem Predlog na osnovi pobude krajanov in sicer: 

stanovalcev iz Portoroža,  Koprske ceste hišnih številk:  3, 3a, 5, 5a, 5b in 5c  

da se nemudoma sanira,  oziroma pristopi k sanaciji te ceste.  

 



Trenutno stanje Koprske ceste, ki je tlakovana s kockami, stanovalcem ne omogoča varnega 

dostopa do svojih lastnih domov.  Pot ni varno vozna  z osebnimi avtomobili, prav tako ni varna 

za kolesarje in za pešce- tudi kot pešpot ni varna. Stanovalci so resno zelo zaskrbljeni, tudi glede 

dostopa intervencijskih gasilskih vozil in reševalnih vozil in so v strahu v kolikor, bi to kdo od 

stanovalcev potreboval.  

Zahtevajo takojšen pristop k najnujnejšim popravilom -  začasna  sanacija, takoj.  Zato, da si ne 

delajo škode na osebnih  avtomobilih ter, da se sanira najnevarnejše predele.   

V naslednjem proračunskem letu, pa da se v proračunu za leto 2024,  namenijo  sredstva za 

celovito prenovo ceste in dostopa, ureditev pločnika in speljavo vse potrebne  obcestne 

infrastrukture še optike, ureditev škarpe in stopnic. Na začetku ulice pa postavitev table z 

označbo ulice ter navedbo vseh hišnih številk v ulici.  

Domačini so siti obljub, in povedo, da je bila  prva  Vloga za  za obnovo te ceste na Občino dana 

že leta 2008. Ker je stanje danes nevzdržno, niso pripravljeni počakati zaključka gradenj, ki so v 

teku ob tej cesti in trajajo nekatere  že več kot pet let. Sanacija je potrebna takoj.   

Zaradi poškodb, ki so jih utrpeli njihovi avtomobili in nevarne hoje po tem cestišču tudi 

razmišljajo - o odškodninskih tožbah, ki bi jih  naslovili na Občino Piran. 

Cesta je nevarna za hojo, ni pločnika, saj po tej cesti, po krajšnjici,  hodijo turisti iz Hotela Tomi 

in ostalih apartmajev nad glavno cesto, ki pelje iz Portoroža na Valeto.  

Prisrčno pa vabijo tudi Župana na ogled ulice, da se sam prepriča z nevarnostmi s katerimi se 

krajani soočajo.  

Kot svetnica sem mnenja in ker je bilo za Koprsko cesto narejenih kar nekaj korakov, 

pripravljena je dokumentacija, menim in se strinjam z krajani, da je sanacija Koprske ceste 

prioriteta za Občino. 

- Dajem Predlog na osnovi pobude krajanov in sicer: 

 predlog na osnovi pobud krajanov se nanaša na podružnico OŠ Strunjan 

Da se nikakor ne zapira Strunjansko podružnico OŠ,  niti druge šolske ali vrtčevske podružnice v 

Občini Piran. 

Šole morajo biti dostopne in blizu krajanom, lahko nastane izjemno velika škoda v kolikor pride 

do zaprtje šol. Vse napore, naj občinska uprava usmeri v reševanje demografskega vprašanja v 

Občini, ter ustvarnjanja pogojev za olajšanje bivanja mladim družinam.  

Šola je namreč ključna infrastruktura, da se kraj razvija dalje.  

Šole morajo biti dostopne in blizu krajanom. Šola je namreč ključna infrastruktura, da se kraj 

razvija dalje.  

Vse napore, naj občinska uprava usmeri v reševanje demografskega vprašanja v Občini, ter 

ustvarjanja pogojev za olajšanje bivanja mladim družinam. 

- Dajem Predlog na osnovi pobude krajanov in sicer: 

 Predlog na osnovi pobud krajanov se nanaša na del promenade v Portorožu 

- Da se nemudoma pristopi k sanaciji glavne portoroške promenade in sicer na način, da se 

ustrezno nadomesti talna svetila, na katerih se ogromno obiskovalcev in krajanov 

spotakne, poškoduje, pade, etc… na ta način bomo zagotovili varno pešpot. 



- Nadalje velja poudariti, da je celotna kolesarska pot na promenadi neustrezna in ne 

ustreza zakonskim pogojem o kolesarski poti, tudi v okolici glavne avtobusne postaje. 

Gre za mešani prostor med pešci in kolesarji pri čemer so oznake takšne, da ni 

popolnoma razmejen prostor in lahko potencialno pride do hude prometne nesreče 

- Naj prav tako poudarim, da je v tem delu Portoroža zaradi neprilagojene hitrosti zaznati 

veliko prometnih prekrškov, ki so potencialno nevarni za bližnje pešce. Zatorej 

predlagam namestitev vsaj dveh ležečih policajev z namenom upočasnitve prometa na 

tem področju.  

- Pa tudi slabo je označena smer za  smer Avditorij 

 

- Kot svetnica sem že dala pobudo in opozorila na oživitev Portoroškega mrtvila—vendar 

pa še nisem dobila odgovora ali so bili kakšni premiki narejeni. 

Prav tako je, na odboru za kulturo tekla razprava, kako si vse članice odbora želimo, da oživitvi 

kraj Portorož.  

Kot svetnica sem mnenja, da kraj Portorož lahko oživimo le z dogajanji na prostem –mora se 

skozi nekaj dogajat in ne le med vikendi tudi med tednom. Ne le v Avditoriju in Grandu. Kraj 

mora zaživet- na vsakem kotičku se mora nekaj dogajat, še posebej Trg prekomorskih brigad. Na 

ulice je potrebno vnest življenje. 

Zato pozivam Občino, da je potrebno vključiti mlade glasbenike, uvest pravljične večere, 

folkloro, prireditve, ki so povezano z našo tradicijo.  

Sezona je tu…a v Portorožu na prostem imamo le to, kar se vsak lokal po svoje znajde. 

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik je podal pobudo: 

 

- Naprošam za prepis obravnave 5. in 6. točke dnevnega reda 7. redne seje  

 

- Podajam pobudo za izvedbo izrednega nadzora nad izvedbo projekta obnove Jernejevega 

kanala oz. izgradnja mostovža s strani občine Piran. Predlagam da nadzor pripravi 

poročilo za Odbor za okolje in prostor ter občinski svet občine Piran. 

 

- Podajam pobudo za razpis referenduma za ukinitev KPSS Krajinskega parka Sečoveljske 

soline. 

 

- Podajam vprašanje : Koliko najemnikov komunalnih privezov je prebivalcev občine 

Piran in koliko jih je od drugod po posameznem pristanišču? Koliko plovil je na privezih 

glede na dolžino ? 

 

- Naprošam vas za podajo informacije o višini najemnin poslovnih prostorih v lasti občine 

Piran, JP Okolje Piran ter Avditorija Portorož, s podatki o kvadraturah prostorov in 

površin. 

 

- Pobuda: Pred časom se je uvedlo odčitavanje registrskih tablic s pomočjo kamer, kar je 

super. Pred kratkim je pričel veljati režim omejenega dostopa za dostop za rampo, kar je 

zopet - super.  

Glede na težave in priložnosti, ki jih vzpostavljen režim predstavlja predlagam naslednje: da 

vsak lastnik abonmaja dobi dostop do spletnega mesta, portala, kjer bi lahko vpisal registrsko 

tablico za morebitnega gosta, obrtnika, ali le obiskovalca, ki mora nujno z vozilom blizu objekta 

za rampo. Na ta način bi ubili več muh na en mah; ponudniki nastanitev bi dobili sistem za 



dostop njihovih gostov, občani bi lahko poklicali mojstra v Piran tako kot ga lahko pokliče 

nekdo v Luciji ali Portorožu, starejši občani, ki nimajo lastnega vozila, potrebujejo pa pomoč 

bližnjih, bi lahko registrirali tuje vozilo, ki bi imelo omejen dostop do njihovega objekta. In tako 

dalje. 

 

Zgornji predlog je sicer le en kamenček v mozaiku digitalizacije. Vendar gre za konkreten ukrep, 

ki bi različnim deležnikom prinesel veliko dodane vrednosti. 

Gre za to da vzpostavimo zametke digitalne infrastrukture, ki bi lahko občanom na enem mestu 

zagotavljala dostop do različnih storitev. 

 

Se spomnite predloga za spremljanje avtobusa Piran - Fornače preko spletne aplikacije? Če bi 

imeli takšno infrastrukturo vzpostavljeno bi bila tudi vzpostavitev zemljevida, ki preko 

mobilnega telefona prikazuje točko na zemljevidu, enostavna stvar. 

Štetje prometa za potrebe priprave prometnih strategij? Lahko bi namestili senzorje in spremljali 

promet v realnem času. 

 

Skratka - to je poziv, da se imetnikom abonmajev omogoči, da na enem (digitalnem) mestu 

upravljajo s svojim abonmajem; bodisi za goste, bodisi za mojstre, ipd. Tako bi bil dostop vsem, 

ki imajo za to legitimen razlog enostavno omogočen, izkušnja prebivalcev bi bila boljša, 

naključni obiskovalci pa se vseeno ne bi vozili z avtom na Tartinijev trg ali Punto. 

 

- Omejitev obsega delovanja avtobusne postaje v Piranu 

 

Avtobusna postaja v Piranu se zaradi svojih infrastrukturnih lastnosti ne bi smela obravnavati kot 

‘glavna’ avtobusna postaja, ki deluje kot nekakšno prometno vozlišče, kjer se dlje časa zadržuje 

večja količina avtobusov. V poletnih mesecih, ko se rednim linijam pridružijo še turistični 

avtobusi -- in vsi hkrati prižgejo klime, se vrednosti hrupa hitro dvignejo nad 75 dB. Kar je glede 

na Uredbo o hrupu v naravnem in življenjskem okolju, za območje v katerega spada Dantejeva 

ulica, kritična vrednost. (npr. postaja v Trstu, ki je v mestnem jedru je pokrita, zaprta, tako 

zamejijo hrup in avtobusi so v senci, v Kopru ima postaja prav tako senco in je daleč od 

stanovanjskih površin) 

 

Prav tako je postaja infrastrukturno prešibka ob vrhuncih, ko se tam znajde tudi 8 avtobusov 

hkrati.  Za vse označene perone dejansko ni ustrezne infrastrukture -- glede na št. avtobusov ni 

dovolj čakalnic in poti za pešce, prav tako postane vse skupaj nevarno zaradi prenatrpanosti, kar 

dokazujejo pretekle žrtve te postaje … da seveda ne omenjamo neumnosti, da je takšna 

prvovrstna lokacija namenjena pločevini (velja za celotno Dantejevo ulico in Fornače). 

 

To je poziv, da se na avtobusni postaji v Piranu kratkoročno omeji maksimalno količino 

avtobusov, mogoče prepove dostop turističnim avtobusom (ker je za to preprosto premalo 

prostora), oz. da se avtobusi tam ne zadržujejo, saj trenutno stanje prekomerno obremenjuje 

okolje, prebivalce in je nevarno za pešce. Pozor: to nikakor ni poziv h omejevanju dostopnosti do 

avtobusnih storitev javnega prevoza, prej nasprotno - da se izboljša izkušnja le-tega. 

 

- Pobuda, da se označi ob skladiščih soli kolesarsko stezo, saj je trenutno označena samo 

peš cona. Podajam pobudo za ureditev kolesarske steze neprekinjeno med Piranom in 

Lucijo (po zgledu Izole, kjer je cestišče kombinirano za kolesarje in motorna vozila). 

Naprošam tudi za primerno označevanje Parenzane – Porečanke ki je v slovenskem delu 

slabo označena. 

 

- Vzdrževanje in označevanje javnih povezovalnih poti na piranskem podeželju se v letu 

2023 ne izvaja 

Obrazložitev: 



1. Vzdrževanje javnih (v lasti občine) povezovalnih poti na piranskem podeželju (naselja 

Sv. Peter, Nova vas, Padna, Dragonja, Vuki, Slami) se v letu 2023 ne izvaja, kljub temu, 

da je to projekt razvoja piranskega podeželja, ki je do sedaj nemoteno potekal več kot 20 

let. Vzpostavitev čiščenja zanemarjenih, zaraščenih poti je bila nekdaj sestavni del 

občinskega programa CRPOV (Celostni Razvoj Podeželja in Obnova Vasi) in 

nacionalnega programa, iz katerega je pozneje nastal LAS Istre oz. LAS Zelene Istre. 

Sredstva za vzdrževalna dela (dva delavca za ročna dela s kosilnico, motorno žago) so 

bila zagotovljena iz več virov: EU, RS, občinskega proračuna, kar precej let z državnimi 

sredstvi preko tim. javnih del. Nekaj poti je bilo direktno s strani naročila občine 

popravljenih s stroji in z nasutjem gramoza.  

 

V zadnjih dveh letih je Občina Piran vzdrževala poti z zagotovitvijo proračunskih 

sredstev JP Okolju Piran, žal le za enega delavca, ki je na območju naštetih naselij delo 

opravljal vsako leto od marca do novembra,  Delavec je zaradi težje bolezni letos odsoten 

že nekaj mesecev, na terenu pa še vedno ni videti, da bi občina oziroma Okolje poskrbela 

za nadomestilo. Na podlagi telefonskih pogovorov oz. poizvedb pri predstavnikih Okolja 

smo izvedeli, da bo Okolje delo na teh poteh predalo nekemu zunanjemu izvajalcu, in da 

sredstev primanjkuje. 

 

Omenjene javne povezovalne poti so pomembne za domačine in so hkrati promovirane 

kot pohodne poti. Zato so bile in so označene z usmerjevalnimi tablami in piktogrami ter 

s Knafelčevo markacijo (z dovoljenjem Komisije za pota pri Planinski zvezi Slovenije). 

Markacije so bile pred enim letom v večini izbrisane, menda zato, ker bodo poti označene 

z novimi oznakami, dogovorjenimi med istrskimi občinami (informator je bil kolesar g. 

Aldo Zubin, Planinsko društvo iz Kopra).  

 

Povzetek: zaradi ne-vzdrževanja javnih povezovalnih poti in njihove pomanjkljive 

označitve je na terenu nastala zmeda. S tem pa se kaže tudi neresen odnos do preteklih 

naporov in do številnih pohodnikov, ki si želijo spoznati podeželje Občine Piran in naše 

vasi tudi brez avtomobilov. 

 

Vprašanja: 

Občinski svet Občina Piran ter pristojne službe vljudno prosim za odgovore na naslednja 

vprašanja: 

 Kolikšen je finančni strošek omenjenih namenskih del na podeželskih povezovalnih 

poteh, realizacija v EUR: ročna dela za delavca v letih 2022 (en delavec), 2021 (en 

delavec ali dva ?), 2020 (dva delavca) ter kdo jih je financiral (proračun, javna dela)? 

Finančni strošek v EUR oz. plan za opravljanje enakih del na enakih poteh, torej gre za 

namenska dela na podeželju, kar bo opravljal izbrani zunanji izvajalec ter kdo ga 

financira? 

 Ali je zunanji izvajalec že izbran in kdaj bo pričel z deli? 

Kdaj bodo vzpostavljene nove oznake namesto izbrisanih markacij na pohodnih poteh in 

kdo je za ta projekt zadolžen v občini oz. medobčinsko? 

 

- Kdaj se bo v Strunjanu obnovila cesta od krožišča do plaže. Ta cesta je precej 

poškodovana zaradi izrasti korenin borovcev v cestišče in posledično nastale grbine 

ogrožajo varnost vseh prometnih udeležencev. 

- Ali je res, da obstaja načrt za širitev in dvig obstoječega cestišča ob jernejevem kanalu za 

60-70 cm? 

Če je to res, pomeni, da se bo med mostovžem in cestiščem gradil podporni zid? 

- Ali je res, da se bodo kolesa Piranko zamenjala z novimi kolesi? Koliko koles se bo 

nabavilo in za kakšno investicijo gre? 

Nakup koles naj se izvede potem, ko se bo za kolesa zgradila lkolesarnica. 



Piranko kolesa so bila ves čas parkirana ob morju in podvržena vetru in soli ter nato 

predana v vzdrževanje. Rentabilnost investicije? Korist te investicije? 

- Hodljivost po mestnem jedru Piran je zaradi zelo slabega stanja piranskih tlakov v 

določenih predelih mesta skoraj nemogoča. Kdaj se bo začela izvajati obnova kamnitega 

tlaka?  Koliko sredstev je namenjeno za obnovo tlaka v mestnem jedru? Opažamo tudi 

kaverne po veliko ulicah, kdo bo ukrepal in kako? 

- Trenutno se mreža počasne mobilnosti - peš, kolesarske, konjeniške in morske poti - ne 

upravlja redno in sistematično. Ali obstaja plan upravljanja in investicij za vzdrževanje 

obstoječe mreže, njene dopolnitve in nadgradnja?. Določeni odseki obstoječe mreže so 

zelo nevarni, ker se na njih hkrati odvija promet različnih tipov, zaradi pomanjkanja 

vzdrževanje, zaradi pomanjkanja oznak in zaradi manjkajočih odsekov.   

Kdaj in kdo bo izdelal analizo stanja obstoječe mreže in plan za vzdrževanje in razvoj te 

infrastrukture, prepotrebne za naš prostor? 

V sklopu pobud za Akcijski načrt Zelene sheme slovenskega turizma je  bila podana 

pobuda za izboljšanje infrastrukture za počasno mobilnost. 

 

 Mreža kopenske in morske počasne mobilnosti  

          > stanje obstoječe infrastrukture, predlogi za izboljšanje in dopolnitev 

> izdelava karte in finančnega plana za pet let  

> izbor prioritet za naknadno izdelavo izvedbenih načrtov 

 

Predlog: izboljšanje infrastrukture za počasno mobilnost na kopnem in v morju 

Cilji projekta je usmerjen v krepitev turistično-kulturne ponudbe in v mreženje javnih objektov 

na območju občine Piran.  

Predlaga se povečanje možnosti za počasno mobilnost domačinov in turistov ter za promocijo 

počasnega turizma. 

Sredstva, vključena v projekt, bodo uporabljena z vzpostavitvijo novih rab, ki bodo poleg 

turistično-nastanitvene usmeritve namenjene tudi podpori uporabnika pri uporabi poti na kopnem 

in v morju. 

 

Projekt: izdelava karte trenutnega stanja celotnega omrežja počasne mobilnost za 

rekreacijsko turistično rabo 44,6 km² velikega območja občine Piran (pešpoti, 

naravoslovne poti, kolesarske steze, gozdne poti, kolovozi, morske poti - barka, sup, 

potapljanje itd.). Namen karte je podlaga za analizo upravičenosti vzdrževanja 

obstoječega omrežja in njegove širitve.  

Na podlagi karte in kriterijev tehnično-ekonomske upravičenosti se izdela petletni plan 

prioritet izbora odsekov za katere se naknadno izdelajo izvedbeni projekti in realizacije 

izboljšav obstoječe mreže in vzpostavitve novih odsekov. 

Naredil se bo izračun skupne dolžine omrežja na območju občine Piran, tako da se bo dobilo 

predstavo o ponudbi ozemlja in dejanskih virih, potrebnih za vzdrževanje. 

 

- Kdo nadzira svetlobno onesnaženost v Piranu? 

Ali za mesto Piran obstajajo merila, odlok, v vezi s tem? 

Prosim, če občina Piran lahko ukrepa v vezi s svetlobno onesnaženostjo mesta, ki jo 

povzročajo reflektorji nameščeni ob hiši gospoda Iliča. Reflektorji so usmerjeni proti 

mestu in povzročajo svetlobno onesnaženost mestne vedute in kvaliteto bivanja tistih, ki 

živijo v njegovi bližini. Fotografija je narejena ob 23:30. 

Prosim, naj se na občini preveri ali je svetloba od teh reflektorjev znotraj mejnih 

vrednosti svetlobnega onesnaževanja okolja. 

- Pobuda: V začetku leta 2023 so lastniki plovil v kanalu Lucija prejeli račune, kjer je 

prišlo do izrazitega dviga cen za letni privez – po navedbah so se cene povišale za 30 

odstotkov, oz. nad 7 metrov pa celo za 57 odstotkov. Občina Piran je dne 11. februarja 

2016 izdala odlok o koncesiji za upravljanje pristanišča Marina Portorož, kar je tudi 



podlaga za podelitev koncesije za upravljanje marine Portorož. V najemni pogodbi je 

določeno, da koncesijsko razmerje preneha s 30.6.2024. Podajamo pobudo, da se 

koncesija ne podaljša ter se upravljanje in zaračunavanje privezov kanala Lucija vrne pod 

upravljanje Občine oz. javnega podjetja in pristopi z nižjimi cenami privezov za občane 

Občine Piran. 

- Podajam pobudo, da se označi ob skladiščih soli kolesarsko stezo, saj je trenutno 

označena samo peš cona in jih spodbudiš, da uredijo kolesarske steze neprekinjeno med 

Piranom in Lucijo (po zgledu Izole, kjer je cestišče kombinirano za kolesarje in motorna 

vozila). Mogoče še omeniš, da je pot Parenzana Porečanka slabo označena. 

- Pravkar sem izvedel , da si skupina deklet ni bo mogla  izposoditi koles piranko. Vsa 

gredo na odpis oz. na odpad Možnost  simboličnega odkupa (še) ni predvidena.   

Nabavili pa bodo nova. Kolo, ki ni redno servisirano, predvsem pa shranjeno v 

kolesarnici, je izpostavljeno uničujočemu delovanju soli in vlage.  

Kolesa bi morala biti v kolesarnici. Če bodo na odprtem, bodo v dveh letih zarjavele 

razvaline. Kaj boste postorili s tem v zvezi ? 

- Naprošam za popis del s cenami materiala in dela za izgradnjo mostovža v Jernejevem 

kanalu v KPSS . 

- Naprošam za informacijo v kateri fazi je razpis za projektne naloge oz. idejne načrte za 

garažne hiše v neposredni bližini centra mesta Piran za potrebe prebivalcev in 

obiskovalcev ? 

- Vprašanje: katere vse prireditve KS in zabavne prireditve se bodo izvajale v okviru 

finančnega transferja 115.000 iz TZP na občino in kdo bo v tem primeru organizator in 

kdo izvajalec ter kakšno vlogo ima v tem primeru Avditorij Oz kdo je odgovoren za to 

stroškovno mesto? 

- Vprašanje / Ker v rebalans ni bilo zaslediti dodatnih sredstev za projektno dokumentacijo 

ter inženiring novega lucijskega vrtca, me zanima, v kateri fazi se ta investicijski projekt 

nahaja Oz ali se ve, kateri obseg investicije je predviden ter ali so za to predvideni 

vzdržni in realni finančni viri?  

- Predlog občinske uprave o spremembi dolžine plovil do dolžine 8.5m temelji na obvezni 

razlagi 27.čl. Odloka o LN Seča, kjer je predvidena dolžina plovil 6m. 

 

GD za kanal sv. Jerneja št. 351-41/2022-6235-14 z dne 30.05.2022 in vodno dovoljenje MOP 

Direkcija za vode št. 35508 6505/21 z dne 25.01.2022 dovoljujeta dovoljujeta privez plovil v 

kanalu sv. Jerneja do 6m. Kanal sv. Jerneja, prc št. 5436/2 k.s. Sečovlje je javno dobro v lasti 

države RS. 

 

Zato povečanje dolžine privezov za plovila 8.5m lahko dovoli le država RS in je odločanje 

lokalne skupnosti občine Piran v tej smeri protiustavno in nezakonito ter nično in je sodno 

pregonljivo. 

 

Nadaljni razlog za neveljavnost ravnanja občinske uprave v zvezi z novelacijo IP kanala sv. 

Jerneja z argumentom ekonomskih učinkov v prid investitorja Okolja Piran je protipraven, ker v 

KPSS skladno s sodno prakso ekonomski učinki ne morejo, ne smejo in skladno z zakonom niso 

upoštevani. Sicer je sam projekt novelacije IP sv. Jernej vprašljiv in dvomljiv, ker je bila prva 

ocena investicije 988.000,00 eur, sedaj pa z DDV znaša preko 3.200 000,00 eur, ob tem, da so 

parametri ocene ves čas enaki. 

 

Predlog sklepa občinske uprave o obvezni razlagi v zvezi z 27 čl. Odloka o LN Seča polotok je 

nekorekten in zavajajoč, ker isti člen ne določa nobenih tovrstnih parametrov. 

Člen 8. tč. LN Seča-polotok, pod območje ob izlivu Kanla sv.Jerneja tč.7 določa za privez 

dolžino plovil do 6.0m, kar je povzeto v GD UE Piran in vodnem dovoljenju MOP Direkcija RS 

za vode. 

 



Dikcija Obvezna razlaga je v pravni terminologiji in po zakonu (ZuReP) odpravljena, svetnike se 

opozarja, da jih Občinska uprava zavaja in odločanje v tej smeri pomeni kazensko in politično 

odgovornost. 

 

LN Seca (2005) je sprejet na podlagi ZureP-1 (2002), torej zakonito, zato so dopustne manjse 

spremembe ali dopolnitve LN kot tudi odprava tehnicnih napak. 

ZureP-3, sedaj veljaven, omogoca manjse spremembe ali dopolnitve po kratkem postopku (136 

cl.) kamor dolzina plovil nedvomno ne sodi, kar pomeni, da je treba pridobiti soglasje najmanj 

MOP kot upravljavca te lastnine RS, Direkcije RS za vode in Uprave RS za pomorstvo ter 

Zavoda za naravo in naravno dediscino ter nasvezadnje upravljavca krajinskega parka KPSS. 

 

Nadalje vas seznanjam, da se v kanalu izvaja prikrito in dogovorjeno poglabljanje morskega dna, 

kar pa ni v skladu z veljavnim GD, ter da se mostovž že uporablja za priveze ladij predvsem 

daljših od 6m brez uporabnega dovoljenja ! 

Naproašm občinsko upravo k ukrepanju ! 

 

Seja je bila zaključena ob 19:40  uri. 

 

 

Zapisnik pisala                mag. Patricija VIŠNJEVEC,    Župan občine Piran 

 Nataša Karlaš               zunanja svetovalka       Andrej  Korenika 

                                  

                         

      

                     

 

 

 

 

 

 


